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kaka_paul@hotmail.nl

Onderwerp: Leefbaar Almelo vragen ter vervanging van de vorige

Opvolgingsmarkering: Opvolgen

Markeringsstatus: Voltooid

Leefbaar Almelo 

Schriftelijke vragen “Grotestraat Zuid”  

 

(Enigszins aangepaste en hopelijk verbeterde versie) 

 

Geachte raad, geacht college 

Beste ambtenaren 

 

Hierbij stellen wij de volgende vragen, mede gelet op het feit dat het er op lijkt dat voor sommigen veiligheid, orde 

en handhaving belangrijke onderwerpen zijn, in woord en in daad. 

Dit keer vooral aandacht voor de Grotestraat Zuid. 

Mede gezien de signalen die we van daar binnen krijgen. 

Klopt het dat er een convenant geldt voor dit gebied? Hoe staat het met dit convenant in de stad met betrekking tot 

overlastbestrijding, zowel door verkeer en parkeren alswel door horeca en bezoekers? 

Hoe staat het met de controle van horeca-ondernemers in het algemeen, wat betreft benodigde papieren, vereiste 

aanwezigheid, en gedrag, en daarmee samenhangend de vergunningverlening en dergelijke? 

Wat is de rol van Stadstoezicht in dit gebied? 

Hoe functioneren de particuliere toezichthouders bij de horeca? 

Hoe staat het met de overlast van de horecabezoekers? Zijn er overzichten van cijfers van incidenten en dergelijke? 

Hoe is de controle in de horeca op leeftijd en alcoholverstrekking?  

En de controle hierop door de overheid? 

Hoe staat het met overlast door geluidshinder? Zijn er klachten en blijken die gegrond? Zo ja, welke maatregelen zijn 

er nodig en mogelijk? 

Hoe wordt het Amaliaplein schoongehouden? 

Wat is daarin de verantwoordelijkheid van de ondernemers zelf? 

Hoe staat het met de verkeersoverlast? 

Bijvoorbeeld: waar mag wel en niet geparkeerd worden? 

Hoe wordt hier op gecontroleerd en hoe vindt handhaving plaats? 

Hoe is de evaluatie van het gebruik van de paaltjes ter afsluiting voor auto’s? 

Wat is ook hier de rol van Stadstoezicht? 

Met betrekking tot alle voorkomende problematieken in dit gebied, als voorbeeld voor andere delen van de stad; Op 

welke wijze wordt de communicatie met de verschillende bewoners, gebruikers en bezoekers van dit gebied vorm 

en inhoud gegeven? Is er bijvoorbeeld sprake van regulier maandelijks of wekelijks overleg en evaluatie? 

Graag zien we deze vragen beantwoord! 

Groeten en succes  

 

bert 

Leefbaar Almelo 

 

 


